
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Wyrowińskiego 

na 32. posiedzeniu Senatu 

w dniu 25 kwietnia 2013 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra finansów Jana Vincenta-

Rostowskiego 

Trwa debata na temat konsekwencji wprowadzenia reformy systemu ubezpieczeń społecznych dla stabil-

ności finansów publicznych. Mechanizmem niwelującym skutki odprowadzania składek do otwartych fundu-

szy emerytalnych zamiast na wypłaty bieżących emerytur miało być kierowanie każdego roku części wpły-

wów z prywatyzacji mienia Skarbu Państwa na zmniejszenie rodzącego się z tego tytułu dodatkowego deficy-

tu w Funduszu Ubezpieczeń Społecznych.  

Zapytuję w związku z tym, jakiej wartości wpływy z prywatyzacji mienia Skarbu Państwa zostały dotych-

czas przeznaczone na cele związane z reformą ubezpieczeń społecznych, zgodnie z postanowieniami ustawy 

z dnia 25 czerwca 1997 r. o wykorzystaniu wpływów z prywatyzacji części mienia Skarbu Państwa na cele 

związane z reformą systemu ubezpieczeń społecznych.  

Jednocześnie proszę o informację, jakiego rodzaju wpływy z tytułu odprowadzonych składek zanotowały 

w tym czasie wszystkie istniejące otwarte fundusze emerytalne. 

Jan Wyrowiński 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 




